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 V a n   h e t   B e s t u u r 

- Vertrek havenmeester  

- Blauwe vlag 

- Aanmelden winter- en zomerligplaats 

- Diversen 

 

 

  
 
Vertrek havenmeester Erik Richter 
 
Erik Richter heeft het bestuur deze week mondeling en schriftelijk te kennen gegeven zijn 
functie als havenmeester niet meer te kunnen vervullen. Gezondheidsredenen zijn hier 
debet aan. Het bestuur vindt zijn beslissing bijzonder jammer maar heeft er begrip voor en 
wenst hem veel beterschap en succes in zijn verdere loopbaan. Per 1 september zal Erik uit 
dienst zijn maar door opgespaarde vakantiedagen en overuren zal hij in augustus niet meer 
aanwezig zijn. Zoals aangegeven in de eerdere gestuurde mailing zijn we naarstig op zoek 
naar een oplossing. Tot die tijd kan het voorkomen dat het havenkantoor geen volledige 7-
daagse bezetting heeft. We gaan er van uit dat hiervoor begrip is en leden elkaar zoveel 
mogelijk helpen.  
 
Blauwe vlag weer binnengehaald  
 
Deze week heeft de jaarlijkse controle voor de Blauwe vlag plaats gevonden. De 
keurmeester heeft een groot aantal punten gecontroleerd en akkoord bevonden waardoor 
we weer verzekerd zijn om de Blauwe vlag te mogen voeren. De inzet van de 
havenmeesters en de diverse leden om de haven in orde en veilig te krijgen zoals 
bijvoorbeeld de aanpassingen aan én goedkeuring van elektra op de steigers heeft hier 
sterk aan bijgedragen. Nogmaals dank aan alle betrokkenen voor al het werk. Ook de 
voorzieningen die we als jachthaven hebben zijn voor het verkrijgen van het predicaat 
belangrijk. In dit verband wordt opgemerkt dat de vuilwaterpomp weer gerepareerd en in 
bedrijf is. 

Aanvraag Winterligplaats 2023 en Zomerligplaats 2024  
 
In de vorige nieuwsbrief hebben we al aangegeven dat leden steeds meer zelf kunnen 
aangeven in e-Captain en daar ook verantwoordelijk voor zijn. Ook hebben we aangegeven 
dat we de aanmeldingen voor een winterligplaats en/of een zomerligplaats voor het seizoen 
'23/'24 via e-Captain willen laten verlopen. Een aantal heeft al netjes de gevraagde velden 
ingevuld.  



 

We doen hierbij de oproep om uiterlijk vóór 1 oktober 2023 via MijnCaptain/MijnNautilus 
aan te geven of een winterligplaats dan wel een zomerligplaats voor 2024 gewenst is. Hoe 
eerder we weten met welke boten we rekening moeten houden hoe eerder we potentiële 
leden kunnen informeren over een mogelijk lidmaatschap bij onze vereniging. Voor degene 
die hier echt niet uitkomt is de mogelijkheid om een afspraak te maken met de 
havenmeester of met een van de bestuursleden waarbij we samen de gevraagde velden 
invullen. We gaan ervan uit dat als op 1 oktober niets ingevuld is er geen behoefte is aan 
een winterligplaats. Voor de zomerligplaats betekent dit dat het lidmaatschap in 
overeenstemming met de statuten na twee jaar beëindigd wordt.  

Diversen  
 
- N70. Het 70-jarig jubileumfeest mag wederom succesvol worden genoemd. Zowel de 
feestavond op zaterdag als de brunch op zondag werden druk bezocht. De N70-commissie 
en de vele vrijwilligers hebben ervoor gezorgd dat alles weer soepel verlopen is waarvoor 
het bestuur hun hartelijk wil bedanken. Tijdens het feest is een aantal trouwe leden 
gehuldigd met hun langjarig lidmaatschap en terecht even in het zonnetje gezet. We hopen 
nog lang van hun lidmaatschap te mogen genieten. Vanaf nu willen we de jubilarissen ook 
een vermelding geven in het besloten gedeelte van onze website. De foto’s van het feest 
volgen binnenkort. 

- City Swim. Op zaterdag 26 augustus vindt wederom de Roermond City Swim plaats. Meer 
info op  https://www.roermondcityswim.nl . Houdt er aub rekening mee dat in verband met 
de voorbereidingen hiervoor op een deel van ons terrein vanaf 21 augustus niet geparkeerd 
kan worden. Dit deel zal vanaf maandag 21 augustus met lint worden afgezet. 

- (Nieuwe) leden op website. In de laatste ALV hebben wij aangegeven dat we de namen 
van nieuwe leden in het besloten gedeelte van de website zouden plaatsen. Dit is nog niet 
gebeurd omdat we aan het onderzoeken zijn of dit in het kader van privacy mag (AVG). We 
willen hier zorgvuldig mee omgaan. Het lijkt erop dat het geen probleem hoeft te zijn om 
naam en ligplaats te vermelden. Als dat zo is dan stellen we voor om alle leden in het 
besloten gedeelte te vermelden zodat iedereen van elkaar weet wie lid is en waar te vinden. 

- Fietsen op steigers. Leden constateren steeds vaker dat er gefietst of (elektrisch) gestept 
wordt op de steigers. Er wordt zelfs gesproken over een ‘racebaan’. Vanuit 
veiligheidsoogpunt is dit geen goede zaak. Aanrijdingen of nog erger te water raken zijn 
hierbij niet ondenkbaar. Fietsen (of steppen) op steigers is volgens het havenreglement 
trouwens niet toegestaan (art. 5, lid 8, sub s). Spreek elkaar hierop aan, in dit verband wordt 
ook gewezen naar art. 5, lid 1 waarin we ons dienen te onthouden van gedragingen die 
hinder veroorzaken of aanstoot geven aan anderen.  

- Zomervakantie. In verband met de zomervakantie is er in augustus geen reguliere 
bestuursvergadering. Bestuur en personeel wenst iedereen fijne en vooral veilige 
vaardagen.  

 
 

 

Met vriendelijke groet, 
Bestuur RWV Nautilus 

 

  



 


